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Zápis 

 

 

Zápis 
průběhu 11. zasedání zastupitelstva městského 
obvodu 
konaného dne 17.12.2020 
 

Místo konání: zasedací místnost Úřadu městského obvodu Michálkovice 

Předsedající: Ing. Martin Juroška, Ph.D. 

Přítomno: dle prezenční listiny 

Omluveni: Eva Ondrušková 

Neomluveni: - 

Zahájení: 17:00 

Přestávka: - 

Ukončení: 17:25 

Zapisovatel: Kateřina Sembolová 

 

 
 

Přehled materiálů, které byly z projednávání odloženy: 

Číslo materiálu Věc 

 

Přehled materiálů, které byly z projednávání staženy: 

Číslo materiálu Věc 

 

Přehled písemností předložených přímo na jednání: 

Aktualizovaný program 
  

 

 



Materiál č. ZMOb/0030/20 

Schválení programu zasedání 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0105/ZMOb-Mich/1822/11 

 

Materiál č. ZMOb/0031/20 

Určení ověřovatelů zápisu 

Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu nejprve paní Zdeňku Muchovou, ta z důvodu plánované 

dlouhodobější nepřítomnosti odmítla. Následně starosta navrhl Ing. Věru Bialkovou a Mgr. 

Petru Juroškovou. Obě navržené souhlasily. Od členů zastupitelstva nebyl podán žádný další 

návrh. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0106/ZMOb-Mich/1822/11 

 

Materiál č. ZMOb/0032/20 

Zpráva ověřovatelů zápisu 

Ověřovatelé minulého zápisu pan František Bolfík a pan Karel Németh shledali zápis v pořádku 

a neměli k němu žádné připomínky. Rovněž ostatní zastupitelé neměli k zápisu připomínky. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0107/ZMOb-Mich/1822/11 

 

Materiál č. ZMOb/0033/20 

Zpráva o činnosti orgánů městského obvodu 

Starosta uvedl několik nejvýznamnějších informací z jednání rady městského obvodu, 

například rada schválila podání žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu Moravskoslezského 

kraje pro projekt MichalFest 2021. Souhlasila se spolufinancováním výkupu pozemků naproti 

kulturního domu. Souhlasila jako vlastník dotčených pozemků se stavbou "Rekonstrukce 

dešťové kanalizace ul. U Kříže". Rada také rozhodla o uzavření smlouvy o nájmu LED světelné 

vánoční výzdoby na sloupy. Žádné dotazy k další činnosti orgánů městského obvodu zastupitelé 

neměli. 



V čase 17:06 dorazil MUDr. Pavel Piatkovský, starosta konstatoval, že od této chvíle je 

přítomno 14 zastupitelů. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0108/ZMOb-Mich/1822/11 

 

Materiál č. ZMOb/0035/20 

Prodej částí pozemku parc. č. 92/1, části pozemku parc. č. 114, pozemku parc. č. st. 1499 a 
pozemku parc. č. st. 1530 v k.ú. Michálkovice 

Starosta předal slovo místostarostovi, aby uvedl materiál. Místostarosta vysvětlil, o jaké 

pozemky se jedná. Tyto pozemky v současné ani budoucí době nejsou pro městský obvod 

využitelné. 

Ing. Rudolf Dašek měl radost, že se prodej nakonec uskuteční. Tato záležitost se táhne už léta. 

Prodej vždy zhatil magistrát například z důvodu rezervy pro dálnici.  

Starosta potvrdil několikaleté jednání s magistrátem. Nyní město umožnilo tyto pozemky 

prodat. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0109/ZMOb-Mich/1822/11 

 

Materiál č. ZMOb/0036/20 

Program městského obvodu Michálkovice na podporu kulturních, sportovních a 
volnočasových aktivit v roce 2021 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0110/ZMOb-Mich/1822/11 

 

Materiál č. ZMOb/0034/20 

Rozpočet na rok 2021 

Starosta představil materiál. Příjmy se významně snížily. Ty, které máme dostat od města, 

klesly na úroveň let 2017/2018. Nebyla vyčerpána neúčelová investiční dotace pro tento rok, 

kdy bylo v plánu čerpat dotaci především na volnočasový sportovní areál. Nevyčerpaná část se 

převádí do rozpočtu na příští rok. Městský obvod má k dispozici také úspory z minulých 

období. Tímto je rozpočet srovnatelný s rozpočtem z minulého roku. Počítá se s finančními 

prostředky na projekt Komunitní dům pro seniory, pro kulturní dům a pro volnočasový a 



sportovní areál.  Nejsou v plánu žádné větší investice na bytové domy, ale v případě přebytků 

hospodaření by došlo k investicím na bytových domech. Největší prioritou je sanace sklepů u 

dvou bytových domů.   Jako součást požadavků na město byla podána žádost o prostředky na 

opravy místních komunikací, máme připravenou spoluúčast. Město má vytvořený fond na 

rekonstrukce hřbitovů.  Tam také byla podána žádost o příspěvek. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0111/ZMOb-Mich/1822/11 

 

Materiál č. ZMOb/0037/20 

Svěření majetku z projektu "Vybudování školní dílny v Základní škole Ostrava-Michálkovice, U 
Kříže 28, p.o." do užívání základní škole 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0112/ZMOb-Mich/1822/11 

 

Materiál č. ZMOb/0038/20 

Mimořádná odměna dle § 76 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní zřízení) 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 2. 

Bylo přijato usnesení č. 0113/ZMOb-Mich/1822/11 

 

Materiál č. ZMOb/0039/20 

Rozpočtové opatření 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0114/ZMOb-Mich/1822/11 

 

 

Organizační záležitosti 

Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva městského obvodu 

Starosta vyzval členy zastupitelstva a občany k diskuzi. 



Zastupitel MUDr. Pavel Piatkovský oznámil, že si v inventarizačním soupisu všiml překlepu u 

dataprojektoru Epson, kde je uvedeno chybně Espon, bylo by vhodné překlep opravit. 

Zastupitelka Zdeňka Muchová poděkovala za kulturní akci se Zdeňkem Troškou. Bylo to 

úžasné a přála by si víc podobných akcí. Starosta odpověděl, že by také rád, aby se uskutečnilo 

více podobných kulturních akcí, záleží však, jak to situace dovolí. 

 

Diskuse – Různé 

Starosta vyzval ještě jednou zastupitele a přítomné občany, zda mají něco k projednání. Nikdo 

se nepřihlásil. 

Závěr 

Starosta ukončil v 17:25 hodin zasedání zastupitelstva. 

 

 

Usnesení z 11. zasedání zastupitelstva městského obvodu od č. usnesení 0105/ZMOb-

Mich/1822/11 do č. usnesení 0114/ZMOb-Mich/1822/11 a výsledky hlasování jsou nedílnou 

součástí tohoto zápisu. 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

Ing. Věra Bialková                                                ………………………… 

Mgr. Petra Jurošková                                           ………………………… 

 

 

 

  

 

Kateřina Sembolová 

zapisovatelka 

V Ostravě dne: 

 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.  

předsedající 

V Ostravě dne: 

 


